

关于赴贵州、安徽、苏州旅游有关事项的通知

浙江大学国际教育学院将于暑假期间（9月上旬）组织留学生赴贵州、安徽、苏州旅游，现将有关事项通知如下：

一、采取自愿报名的形式，学生必须亲自报名，如有教学安排不能参加。旅游线路请见附件，在所选线路的□内打√。

所选择的旅游线路： 贵州□， 安徽□， 苏州□。

二、报名时，需提供本人的姓名、性别、国籍、护照号码、护照有效期、email地址、手机号码，以及在浙大的学生证号码等信息。

三、旅游费用大部分由国际教育学院支付，学生自付少量部分。学生自付部分以订金的方式通过银行汇款到旅行社工作人员账户，报名时交银行汇款凭证。学生缴纳定金后如要取消旅游，定金也不予退还。

四、定金额度：贵州 690 元，安徽 60 元，苏州 60 元。

五、定金缴纳汇款银行信息如下：

开户名：章小琴

账 号：6222 0812 0200 6112 849

开户行：工商银行涌金支行

六、旅游者旅行期间须遵守国际教育学院和旅行社的安排和规定。

七、报名截止日期为：2016年8月17日下午3:00。贵州线名额有限，报满截止。

八、报名地点：紫金港校区：东 1B-125 室

玉泉校区：31 舍 231（研究生），国际教育学院大楼 3504（语言生）

九、学生家属参加需全额付费，贵州约 4000 元/人，安徽、苏州约 700 元/人。

浙江大学国际教育学院
2016年8月11日

如学生已阅读并接受以上内容，自愿报名参加旅游，请在下方签名：

姓名：_____ 学号：_____ 签名处：_____

Notice on the Trip to Guizhou, Anhui and Suzhou

International College of Zhejiang University are arranging trips to Wonderful places of Guizhou, Anhui and Suzhou during the beginning of September. The necessary information are listed as below:

1. Students are required to sign up themselves, those who are engaged in study plans are exclusive. Please refer to the attachment about the detailed tourist routes, and mark with "√" in the preferred route box.

The place you would like to visit: Guizhou , Anhui , Suzhou

2. Please provide us with following information when you sign up for the trip: Your name, student ID number, gender, nationality, Passport number, valid date of your passport, email address and phone number.

3. Most of the trip expense will be covered by International College. Students only need to pay partial of the expense, which would be different according to different routes. Students are required to pay the deposit as the self-paid part when they sign up for the trip and it may NOT be refund if the student would like to cancel the trip. The deposit should be directly paid to the bank account of Tourist Company, and students give the bank receipt when they sign up.

4. The deposit for tourist routes are listed as below:

Guizhou 690RMB, Anhui 60RMB, Suzhou 60RMB

5. The information of the bank account of the Tourist Company for deposit payment is as below:

开户名(Account Name): 章小琴

账 号(Account number): 6222 0812 0200 6112 849

开户行(Bank Name): 工商银行涌金支行

6. The participants should obey the rules and arrangements of International College and Tourist Company.

7. Sign-up deadline: 3:00pm, Aug.17, 2016. The capacity of the group to Guizhou is limited, we will stop when it is full.

8. Places for Signing up:

Zijingang Campus: East Building 1-B, 125

Yuquan Campus: Dormitory Building 31, Room 231 (Graduate students)

International college Building, Room 3504 (language students)

9. Family members should fully pay if they attend the trip, the expenses are approximately 4000 RMB for Guizhou and 700RMB for Anhui or Suzhou.

International College, ZJU

Aug. 11, 2016

If you have read through the content above and agree to the terms, and you would like to sign up for the trip, please sign below:

Name_____ ID number_____ Signature_____

暑期留学生考察

Summer Tour for International Students

附件：考察线路：（根据实际情况可能作微调）

线路一 贵州考察

日期：2016年9月2日-6日

考察点：

- 1、全国最大的苗寨—西江苗寨
 - 2、黄果树大瀑布
 - 3、中国革命圣地—遵义会议会址
 - 4、参观浙江大学旧址湄潭
- 火车往返，如人数较多，可能分两天走

线路二 安徽徽州文化考察

日期：2016年9月4日-5日

考察点：

- 1、歙县呈坎村、徽州古城
- 2、屯溪老街、胡开文墨厂、花山迷窟

线路三 苏州考察

日期：2016年9月4日-5日

考察点：

- 1、网师园、环城古运河、平江路历史老街
- 2、太湖边东山镇、生态农业园内采摘葡萄，体验农家乐趣

Attachment: Tourist Routes (may be subject to a small change)

Route 1: Trip to Guizhou (Sep. 2nd to 6th, 2016)

1. Xijiang Village of Miao Ethnic Group
 2. Huangguoshu Grand Waterfall
 3. Zunyi Meeting Site
 4. Meitan--Former Site of Zhejiang University
- Transportation: We will travel by train, and may departure separately if lots of students attend.

Route 2: Trip to Anhui (Sep. 4th to 5th, 2016)

1. Ancient Buildings of Chengkan Village, Ancient Huizhou City
2. Tunxi Ancient Street, Hukai Ink Factory, Mountain Hua Rock Caves

Route 3: Trip to Suzhou (Sep. 4th to 5th, 2016)

1. Master-of-Nets Garden, Ancient Grand Canal, Pingjiang Historic Street
2. Dongshan Township, Agritainment at Organic Farm